
 درخواست استقلال
از سازمان لیگ

تاریخ دربی را زودتر 
اعلام کنید

یکی از ابهامات عجیب درفوتبال 
ایــران اعلام نشــدن تاریخ دقیق 
برگــزاری دربــی اســت. ســازمان 
لیــگ بعــد از اینکــه اعــلام کــرد 
دو تیم اســتقلال و پرســپولیس 
در هفتــه پنجــم مقابــل هم قرار 
نخواهنــد گرفت، تاکنــون تاریخ 
برگــزاری ایــن بــازی را به طــور 
شــفاف اعلام نکرده اســت. این 
تأخیــر نگرانی عمیــق بازیکنان، 
مربیــان و مســئولان باشــگاه 
اســتقلال را به دنبــال داشــته 

اســت. 
حتــی مدیــران اســتقلال در 
یــی  روزهــای اخیــر رایزنی ها
بــا فدراســیون فوتبــال انجــام 
دادنــد تــا شــاید تاریــخ دربــی 
رســماً اعــلام شــود اما هربــار به 
اســتقلالی ها اعلام شده بزودی 
تاریــخ دربــی اعــلام می شــود. 
چیــزی که اســتقلالی ها را خیلی 
نگــران کــرده این اســت کــه چرا 
پرســپولیس اهمیتــی بــه زمــان 
برگــزاری ایــن بــازی نمی دهــد 
و درقبــال لغــو دربــی درهفتــه 
پنجــم ســکوت کــرده اســت. 
برخــی از اســتقلالی ها معتقدند 
کــه چــون پرســپولیس درگیــر 
لیــگ قهرمانــان آســیا اســت، 
ترجیــح می دهد تاریــخ برگزاری 
دربــی هفته هــا عقــب بیفتــد تــا 
بعــد از اینکــه از مرحلــه گروهــی 
لیــگ قهرمانــان فــارغ شــد بــا 
خیــال راحــت مقابــل اســتقلال 

قــرار بگیــرد.
 حتــی احتمــال داده می شــود 
رایزنی هایــی در این خصوص از 
سوی پرســپولیس با فدراسیون 
فوتبــال شــده باشــد کــه درایــن 
شــرایط اســتقلال لطمه خواهد 
خــورد و بــه همیــن دلیــل هــم 
هست که آبی ها مجدانه پیگیر 
روشــن شــدن زمان دقیق دربی 
هســتند تا بدانند قرار است چه 
زمــان مقابــل رقیب ســنتی خود 

قــرار بگیرند.

 انتقاد بیانی از 
هیأت مدیره استقلال

چرا کاری نمی کنید؟!
شــاهرخ بیانــی، پیشکســوت 
اســتقلال از عملکــرد هیــأت 
و  ا نیســت.  ضــی  را یــره  مد
می گویــد: »نبــض تیــم دســت 
هیــأت مدیــره اســت و بایــد از 
لحــاظ مالــی خیلــی قوی تــر کار 
کنــد. بــا توجه بــه صحبت هایی 
کــه بــا نکونام و خطیر داشــتیم، 
مشــکل اســتقلال فقــط پــول 
اســت. وابســته بــه جایــی هــم 
فــلان  ییــم  بگو کــه  نیســتیم 
کارخانــه یــا شــرکت پــول تزریق 
ی  عضــا ا یــن  برا بنا می کنــد. 
هیــأت مدیــره بایــد بــرای جذب 
اسپانســر و تأمیــن منابــع مالی 
قوی تــر کار کنند. صحبت هایی 
هســت کــه هیــأت مدیــره بایــد 
تقویت بشــود. نمی گویــم افراد 
تعویض شــوند اما باید یک نفر 
اضافــه شــود تــا بتواند مشــکل 
مالی باشــگاه را حــل کند. وقتی 
یــک عضو هیــأت مدیــره نتواند 
کمــک کنــد، بودنــش بــا نبودن 

فرقــی نــدارد.«
ر  د ل  ســتقلا ا ت  پیشکســو  
ت  تغییــرا ینکــه  ا ص  خصــو
اخیــر هیــأت مدیــره بــرای بهتــر 
شــدن اوضــاع مالــی باشــگاه 
بــوده، گفــت: »تــا الان کــه 
نــد. تغییــرات  ری نکرده ا کا
یــک مجموعــه همیشــه مثبت 
نیســت. الان مشــکل باشــگاه 
بی پولی اســت و باید حل شــود. 
بازیکنــان از فصــل قبــل  طلــب 
دارنــد کــه پرداخــت نشــده، 
قراردادهــا را کــم کرده انــد و 
بازهــم ســقف بودجه پرُ اســت. 
ری  کا هیــچ  فصــل  نیــم  تــا 
نمی توانیــم انجــام بدهیــم.«

 zمصاحبه و خبر

محمدحسین مرادمند

دراوج

مدافعــان اســتقلال در بــازی بــا مس رفســنجان عملکرد مطلوبی داشــتند 
وبیشــتر حمــلات را خنثــی کردنــد. عملکــرد محمــد حســین مرادمنــد امــا 
گیرایی بیشــتری دراین میدان داشــت و بازیکن با اخلاق اســتقلال تبدیل 
بــه یکــی از بهترین هــای تیمش در جریان این بازی شــد. البته ســلیمی هم 
آمــار قابــل توجهــی از خــود بــه نمایــش گذاشــت تا درکنــار مرادمنــد تبدیل 

به زوجــی موفق شــوند.

صالح حردانی

خطرنیمکت نشینی

مشخص نیست با تصمیمی که از سوی نکونام اتخاذ شد و کوین یامگا 
در پســت دفاع راســت بازی کرد، سرنوشــت صالح حردانی چه شــود و آیا 
ایــن بازیکــن در هفته هــای آتی نیــز در ترکیب اصلی دیده شــود یا خیر؟! 
دربــازی بــا مــس رفســنجان صالــح فرصتــی بــرای بــازی درترکیــب اصلی 
نداشــت کــه ایــن خبــر خوشــی بــرای مدافــع راســت ملی پوش اســتقلال 

نخواهــد بود.

آرمان رمضانی

فرصت سوز

اینکــه جــواد نکونــام قصــد دارد از آرمــان رمضانــی یــک مهاجــم گلزن 
بسازد قطعاً از نگاه کارشناسی قابل تقدیر است اما رمضانی بار دیگر 
نشــان داد قابلیــت تبدیــل شــدن به یک مهاجــم گلزن بــرای تیمی در 
ســطح اســتقلال را نــدارد. او مقابــل مس از ابتدا درترکیــب اصلی قرار 
گرفــت امــا بــا وجود قرار گرفتــن در دو موقعیت طلایی نتوانســت گلی 

به ثمر برســاند.
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 zسوژه

بعــد از نزدیــک چهــل روز تعطیلــی 
ســرانجام اســتقلال روز یکشــنبه در 
کرمــان بــه مصاف تیم مس رفســنجان 
رفــت و توانســت بــا شکســت میزبــان 
چهارمیــن پیــروزی خود از پنج بازی را به 
دســت آورد. اما نکتــه اینجا بود که قبل 
از شــروع ایــن بــازی اتفاقاتــی افتــاد کــه 
باعث تنش شــده و دو تیم را به حاشــیه 
بــرد. حاشــیه قبــل بــازی را هــم کمیتــه 
داوران تــدارک دید! وقتی کمک داوران 
بــازی را تغییــر داد صدای تیم اســتقلال 
در آمده و به این تغییر ناگهانی شکایت  
کردنــد بــد نیســت لحظــه بــه لحظــه 
اتفاقــات داوری و هیاهویــی کــه در ایــن 
راســتا به وجود آمده را با هم مرور کنیم 
تــا مشــخص شــود کــه چگونه حواشــی 
قبل از دیدار استقلال و مس رفسنجان 

بــه وجــود آمد.

 چرا کمک داوران بازی تغییر کرد؟
 در فاصلــه یــک روز تــا بــازی مــس 
رفســنجان و اســتقلال، یکدفعــه کمیته 
داوران ، کمــک داوران بــازی را تغییر داد 
تا همین تغییر صدای باشــگاه استقلال 
را در آورد. در همیــن راســتا نصراللــه 
خواجه گیری مدیر اجرایی تیم استقلال 
گفــت: »پیش از این قرار بود محمدرضا 
منصــوری و مهدی ســیفی، بــه عنوان دو 
کمک داور حسن اکرمی را برای قضاوت 
ایــن بــازی همراهــی کننــد، امــا ناگهــان 
حمیدرضــا افشــون و حامــد صفایــی 
جایگزین آنها شدند. پرسش اینجاست 
کــه چرا در بازی های مس رفســنجان در 
دو هفته متوالی کمک داوران به شکلی 
غیرمنتظــره تغییــر می کننــد؟! « لازم به 
یادآوری است در بازی هفته پنجم مس 
رفســنجان و آلومینیــوم اراک نیــز به طور 
ناگهانــی مهــدی شــفیعی و امین قدیری 
جایگزیــن محمدعلــی پورمتقــی و امین 
زاهــدی دو کمــک داور مســابقه شــدند 
که این موضوع حتی با اعتراض باشگاه 

آلومینیــوم مواجــه شــده بــود. امــا دلیل 
این تغییر چه بود و در اتاق فکر خداداد 
افشــاریان چــه گذشــت کــه یکدفعــه 
کمک داوران بازی را تغییر داد و به جای 
آنها افراد جدیدی را گذاشت)یکی از آنها 
حمیدرضا افشون خواهر زاده افشاریان 
بــود.( اینطــور کــه گفتــه می شــود تهیــه 
بلیــت بــرای کرمــان کار ســختی اســت و 
پــرواز زیــادی بــه این شــهر نمی شــود به 
همین دلیل کمیته داوران که نتوانسته 
بودند برای کمک داوران این بازی بلیت 
تهیه کنند ترجیح دادند دو کمک داوری 
را جایگزیــن قبلی هــا کنند کــه در اطراف 
شــهر کرمــان بودنــد و دسترســی بهتری 

به این شــهر داشــتند.
 

 چرا داور بازی 
با چارتر استقلال رفت؟

نکته بعدی که این بار صدای تیم مس 
رفســنجان را در آورد ایــن بــود کــه داور 
و داور چهــارم بــازی بــا چارتــر اســتقلال 
به شــهر کرمان ســفر کردنــد که همین 

نکته این بار صدای مسی ها را در آورد. 
سرپرســت تیم مس رفســنجان دراین 
خصوص گفت: »ســوال ما ازاســتقلال 
ایــن اســت کــه چــرا آنهــا در یــک اقدام 
غیرحرفــه ای، داور وســط و داور چهــارم 
بــازی را بــا پــرواز اختصاصــی و چارتــر 
خــود بــه رفســنجان آوردنــد!« دلیــل 
ایــن اتفــاق هــم توســط کمیتــه داوران 
اینطــور توضیح داده شــد: »چون پرواز 
بــه کرمــان کم اســت مــا مجبــور بودیم 
داور و داور چهــارم را بــا چارتر اســتقلال 
بــه کرمــان بفرســتیم.« البتــه مرســوم 
نیســت کــه داور بــازی بــا چارتــر تیمــی 
که قرار اســت برای شــان قضــاوت کند 
عازم ســفر شــود اما فدراسیون فوتبال 
مدعــی اســت که چون پرواز به ســمت 
کرمــان کــم اســت همیشــه بــرای تهیه 
بلیــت داورانــی کــه بایــد در ایــن شــهر 
قضــاوت کننــد بــه مشــکل می خورنــد 
مجبــور هســتند راهکاری بیندیشــند و 
ایــن بــار تصمیــم گرفتن مشــکل تهیه 
بلیــت را بــا چارتر اســتقلال حــل کنند.

فصل قبل اکرمی از بازی 
استقلال محروم شد

 شــاید کمتر کســی بداند که حسن 
اکرمــی داور بــازی اســتقلال و مس 
رفســنجان فصــل پیــش هــم بــرای 
قضــاوت ایــن بــازی انتخــاب شــد، 
امــا بــه دلیــل اینکــه کمیتــه داوران 
نتوانســت بلیتــی بــرای ایــن داور 
تهیــه کند تا به کرمــان برود، اکرمی 
را کنــار گذاشــت و داور دیگــری را 
بــرای قضــاوت ایــن بــازی معرفــی 
کــرد! هر ســاله بــه گفته مســئولان 
کمیتــه داوران ایــن مشــکل بــرای 
تهیــه بلیت وجــود دارد و در صورتی 
که نام داور بازی اعلام شــده باشــد 
و یکدفعــه او را عــوض کننــد تیم ها 
بــه ایــن تغییــر ناگهانــی اعتــراض 
می کننــد. ایــن بــار هــم بــه دلیــل 
اعــلام قبلی کمیتــه داوران یکدفعه 
پیش از شــروع بــازی جنجال بزرگی 
بــه وجود آمــد و اقدام کمیته داوران 

شــائبه برانگیز شــد.

پشت پرده تغییر داوران بازی استقلال و مس

بلیت نبود با چارتر استقلال رفتند!
مهدیه دریابیگی

روزنامه نگار

اینطور که گفته 
می شود تهیه بلیت 
برای کرمان کار سختی 
است و پرواز زیادی 
به این شهر نمی شود 
به همین دلیل کمیته 
داوران که نتوانسته 
بودند برای کمک 
داوران این بازی بلیت 
تهیه کنند ترجیح 
دادند دو کمک 
داوری را جایگزین 
قبلی ها کنند که در 
اطراف شهر کرمان 
بودند و دسترسی 
بهتری به این شهر 
داشتند

ســعید مهری در شــب بازی با مس 
رفســنجان یکــی از بهترین هــای 
تیمــش بــود و بــا اینکــه بعــد از 
مدت هــا درترکیــب اســتقلال قــرار 
گرفــت و تــا پایــان بــازی نیــز در 
میــدان رقابــت نبــود امــا توانســت 
اثرگــذاری قابل توجهی روی پیروزی 
تیمــش داشــته باشــد. ارســال 
مهــری بــا اشــتباه میثــم تیمــوری 
بــرای اســتقلال گلــی بــه ارزش 3 
امتیــاز را بــه همــراه آورد تــا مهــری 
بازگشــت باشکوهی داشــته باشد. 
بعــد از پیــروزی اســتقلال مقابــل 
مــس رفســنجان مدیــران باشــگاه 
اســتقلال صحبتــی بــا ایــن بازیکــن 
داشــتند و بــه او اعــلام کردنــد در 
زمان مناســب اقداماتی در راستای 
افزایــش قــراردادش انجام خواهند 

داد. باشگاه استقلال منتظر است 
تــا حــدی دیگــر قراردادهــا تعدیــل 
شــود تا بتوانــد قرارداد مهــری را که 
در ایــن فصــل 160 میلیــون تومــان 
اســت، ارتقــا دهــد. دریافتی مهری 
در فصل جاری بســیار اندک اســت 
و شــاید 5 درصــد از قــرارداد فصــل 
پیش این بازیکن هم نشود. خطیر 
از وضعیت به وجود آمده خوشحال 
نیســت بنــا دارد بــه هــر طریقــی که 
شــده -البتــه از راه قانونی-کمــی 
قــرارداد ایــن بازیکــن را بــالا ببــرد 
تــا مهــری نیــز بــا رضایــت بیشــتری 
در ترکیــب اســتقلال قــرار بگیــرد. 
بایــد دیــد قــول مدیــران باشــگاه 
اســتقلال به این بازیکن که همواره 
بی حاشــیه بوده، عملی خواهد شد 

یــا خیــر؟!

قول خطیر به سعید مهری

قراردادت اصلاح می شود
واکنش باشگاه به شایعه درگیری در هیأت مدیره

 می خواهند آرامش استقلال
را به هم بزنند

بعــد از بــازی بــا مس رفســنجان اخبــاری درباره 
برخی درگیری ها میان مدیران باشــگاه و دیگر 
عوامــل منتشــر شــد کــه باشــگاه اســتقلال بــا 
انتشار بیانیه ای نسبت به این موضوع واکنش 
نشــان داد. در بیانیــه باشــگاه اســتقلال ایــن 
جملات آمده اســت: »با وجود اینکه مجموعه 
باشــگاه اســتقلال ایــن روزهــا متحــد و همــدل 
بــرای موفقیــت هســتند، عــده ای که نان شــان 
در ایجــاد حاشــیه و بحــران بــرای اســتقلال 
اســت، از شــب گذشته)منظور ســاعاتی بعد از 
بازی اســت( به انتشــار شــایعات و اخبار کذبی 
در خصــوص جلســه هیــأت مدیــره اســتقلال 
دســت زده انــد. هــواداران عزیــز اســتقلال بــه 
خوبــی می داننــد مجموعــه باشــگاه اســتقلال 
در مســیر موفقیــت نیــاز بــه اتحــاد و همدلــی 

دارد و نشــر اخبــار کــذب مانند شــب گذشــته، 
تنهــا در راســتای بــه هم زدن آرامــش و همدلی 
باشــگاه صــورت گرفته اســت. بــه همین دلیل 
از هــواداران عزیــز اســتقلال انتظــار مــی رود 
بــا بی توجهــی بــه حاشــیه های مطــرح شــده، 
بــه مجموعــه باشــگاه اســتقلال جهــت ادامــه 
رونــد خــوب خــود کمــک کننــد.« ایــن بیانیــه 
درحالی از ســوی باشــگاه اســتقلال منتشر شد 
کــه کانال هــای هــواداری نزدیــک بــه باشــگاه 
اســتقلال نیــز نســبت بــه انتشــار ایــن اخبــار 
واکنــش تندی نشــان دادنــد و خواســتار دوری 
برخــی از افــراد از حــوزه خبــری ایــن باشــگاه 
شــدند. بــه طــور کلــی انتشــار این شــایعه موج 
منفــی تــازه ای بعد از پیروزی شــیرین در کرمان 

بــرای اســتقلال بــه بــار آورد.


